
Uporabniki komunale
še ne soodločajo
Urejanje področja komunale je med tistiml
stvarmi, ki krajane neposredno zadeva in zato
tudi zanima. Da bi delavcem v združenem delu In
drugih samoupravnih organizacijah in skupno-
stih ter delovnim Ijudem in občanom v kra/evnih
skupnostih omogočili zadovoljevanje osebnih in
skupnih potreb po komunalnih storitvah, je pri
občinski skupščini ustanovljena samoupravna
komunalna interesna skupnost, ki pa seje sedaj
znašla pred vprašanjem, kako organizirati dele-
ga.tsko bazo uporabnikov, da bi zagotovili ena-
kopravno odločanje delovnih Ijudlln občanovprl
upravljanju komunalnih storitev.

Pri občinski konferenci
SZDL so se zato na razšir-
jeni seji sveta za družbeno-
politični sistem sestali
predstavniki komunalne
skupnosti in predstavniki
družbenopolitičnih organi-
zacij pri občinski skup-
ščini.

Na območju občine je
800 temeljnih organizacij
združenega dela in drugih
samoupravnih organizacij
in skupnosti, v katerih je
zaposlenih preko 60.000
ljudi ter osem krajevnih
skupnosti s približno
38.000 prebivalci. Glede na
to število bi zbor uporabni-
kov skupščine komunalne
skupnosti lahko imel 59
delegatskih mest, vendar
je vprašanje, kako delegi-
rati delegate v konference
delegacij in nato iz njih v
skupščino uporabnikov.
Prav gotovo je smotrno or-
ganiziranje konferenc de-
legacij na nivoju krajevnih
skupnosti, ki pa se po šte-
vilu temeljnih organizacij
združenega dela in drugih
organizacij in skupnosti
zelo razlikujejo. V nasled-
njih nekaj dneh se bodo za-
to predstavniki o delegira-
nju delegatov še natančne-
je dogovorili in skušali naj-
ti najustreznejšo rešitev.
Verjetno bodo zavzeli stali-
šče, da bi imela vsaka kra-
jevna skupnost po eno
konferenco delegacij. Ne
nazadnje tudi ni vseeno,
kako poteka ta organizaci-
ja v ostalih ljubljanskih ob-
činah. Tako bo do septem-

bra izdelan natančen načrt
in predložen za javno raz-
pravo delovnim ljudem in
krajanom.

Drugo nerešeno vpraša-
nje je formiranje skupšči-
ne za upravljanje in gospo-
darjenje s stavbnimi zem-
ljišči. Zakon o upravljanju
in gospodarjenju s stavbni-
mi zemljišči ponuja tri reši-
tve, vendar se na sejj sveta
za družbenopolitični si-
stem niso opredelili za no-
beno od njih, saj se je po-
trebno o teh stvareh dogo-
voriti tudi na nivoju mesta.
Vseh pet ljubljanskih ob-
čin bi lahko v tem primeru
poiskalo enotno rešitev, saj
smo končno ena skupnost
in bi nekje ne bilo prav, da
bi v tako pomembnih odlo-
čitvah vsaka občina na
vsak način hotela imeti
svojo - »najoriginalnejšo«
- rešitev. V okviru izvršne-
ga sveta občinske skupšči-
ne bo tako ustanovljena
posebna delovna skupina,
sestavljena iz predstavni-
kov družbenopolitičnih or-
ganizacij in skupnosti ob-
čine, ki bo skušala - prav
tako v naslednjih nekaj
dneh, oziroma do jeseni -
odgovoriti na vprašanje,
kako organizirati delegat-
sko bazo za sestavo zbora
uporabnikov skupščine za
upravljanje s stavbnimi
zemljišči. Tudi to odločitev
bodo krajani in delovni lju-
dje naše občine prejeli v
javno razpravo v začetku
letošnjega septembra.
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